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Όνομα και επίθετο :………………………………………………………………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                       

 

 

Ασκήσεις 

1.Τοποθετώ τις λέξεις στο σωστό σπιτάκι ανάλογα με το αν 

είναι θηλυκά  ή ουδέτερα ή αρσενικά. Πρώτα βάζ μπροστά το 

σωστό άρθρο : 

__ παπί, __ αυλή, __ διευθυντής, __ τετράδιο, __ πελαργός, __ 

βιολί, __ στάμνα, __ σπουδαστής, __ πεπόνι, __ άνθρωπος, __ 

σιωπή, __ αγγούρι, __ κόσμος, __ μαθήτρια, __ Κική  

 

 

Οι λέξεις που έχουν 
μπροστά τους το o 

λέγονται αρσενικά . Π. χ ο 
μαθητής, ο γερανός, ο 

πελεκάνος 

Υπάρχουν αρσενικά που τελειώνουν σε 
– ης και γράφονται με ήτα (η) π. χ. ο 

γυμναστής αλλά που τελειώνουν και σε 
– ος και γράφονται με όμικρον (ο) π. χ. 

ο δάσκαλος 
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2. Γράφω από τον έναν στους πολλούς , από τη μία στις 

πολλές και από το ένα στα πολλά : 

Αρσενικά  

ο πειρατής              οι  ______________________ 

ο ιπποπόταμος      οι  _______________________ 

ο λύκος                   __  _______________________  

ο μαθητής              __  _______________________          

Θηλυκά (η) 

 

Ουδέτερα (το) 

Αρσενικά (ος, 

ης) 
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Θηλυκά 

η αράχνη              οι   ______________________ 

η κουρτίνα           οι   ______________________ 

η βιβλιοθήκη        __  ______________________ 

η σκηνή                  __   ______________________ 

Ουδέτερα 

το χαλί                  τα   ______________________    

το αυγό                 τα   ______________________ 

το κιβώτιο            __   ______________________ 

το βουνό              __   ______________________ 

 

 

 

 

 

3.Βάζω τους τόνους στις παρακάτω λέξεις: 

το αυτοκινητο   -  το αυτοκινητο σας 

ο πινακας           -  ο πινακας μας 

ο δασκαλος       -  ο δασκαλος τους 

το παραθυρο    -  το παραθυρο μου 

η τηλεοραση     - η τηλεοραση σου 

Όταν μετά από μια μεγάλη λέξη (με τρεις ή 

περισσότερες συλλαβές) ακολουθούν οι λεξούλες 

μου , σου , του , μας , σας , τους (που 

δείχνουν ποιανού είναι κάτι), τότε η μεγάλη λέξη 

παίρνει δύο τόνους. Π. χ. το τετράδιό μου 


